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W środę (2.09) dokonano uroczystego oddania do użytku nowej płyty boiska przy ulicy Tetmajera. (fot. Adam Michalski)

Zbliża się sezon jesienno-zimowy. Po raz kolejny ustawią się kolejki do korzystania
oświetlonego boiska ze sztuczną nawierzchnią przy ulicy Pomologicznej. Lekarstwem na
niedostatki w infrastrukturze ma być oddana dziś (2.09) do użytku nowa płyta przy ulicy
Tetmajera.

Renowacja trwała kilka miesięcy, w środę (2.09) nowa murawa zaopatrzona w system nawodnienia
oficjalnie oddana została do użytku. Z obiektu może korzystać młodzież z sąsiadującej ze stadionu
Szkoły Podstawowej nr 9 oraz stowarzyszenia sportowe. Oświetlenie obiektu umożliwi korzystanie z
niego po zmroku. Czy płyta będzie alternatywą dla bocznego boiska przy Pomologicznej?

– Myślę, że kluby sportowe ze Skierniewic będą mogły korzystać z obiektu już w przyszłym tygodniu
– twierdzi prezes OSiR Marek Kujawski.

Zainteresowani, przedstawiciele władz miasta, spółek miejskich, klubów, OZPN, wykonawcy, radni
oraz dyrektor Szkoły Podstawowej nr 9 wspólnie, uroczyście przecięli wstęgę, a pierwszy strzał na
jedną z bramek oddał Jarosław Chęcielewski, zastępca prezydenta miasta.



Przy okazji otwarcia obiektu obecni byli przedstawiciele klubów piłkarskich Unii oraz Widoku, a
także Emilia Stencel z Rugby Club Skierniewice, która wyraziła swoją opinię na temat nowej płyty.

– To jest nasz miejsce do treningów, przyznam, że jestem bardzo zadowolona z tego co widzę.

Za nowe miejsce do treningów dziękowali także Piotr Mularczyk, prezes MLKS Widok oraz Tomasz
Gręda w imieniu zarządu Unii. Przebieg prac skrócił Andrzej Kowalczyk, z ramienia wykonawcy.
Nieoficjalnie wiemy, że w pierwszych tygodniach na obiekcie przy ulicy Tetmajera trzy razy w
tygodniu trenować będą piłkarze Unii, trzykrotnie Widoku, ponadto korzystać będą rugbiści oraz
młodzież z SP nr 9. Obiekt został wyposażony w nową murawę, jednak całość dopełnia bieżnia, która
jest w opłakanym stanie. Wiosną bieżącego roku na stadionie miały rozpocząć się prace związane z
wymianą wysłużonego tartanu. Niestety wpływ na zmianę planów i zaniechanie inwestycji miała
pandemia i jej ewentualne skutki ekonomiczne. Czy projekt renowacji bieżni trafi do ratuszowej
szuflady na dłużej, czy biegacze i lekkoatleci mogą liczyć na to, że prace rozpoczną się niebawem?

– Wiemy, że to nie jest kompletny obiekt, dołożymy wszelkich starań, by niebawem boisko piłkarskie
otoczyła nowa bieżnia tartanowa – mówi Marek Kujawski, prezes OSiR.
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